
BESLUITENLIJST PRESIDIUM 8 september 2021 (via MS Teams)

Aanwezig: Jaco Brand, Wim van Krimpen, Ramon Pardo Kruidenier, Teus Stam, Arco Strop
en Herman Verweij. 

Voorzitter: Jaap Paans.
Griffier: Anneke Bode (plv.).

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom. Tijdens deze
vergadering vervangt Teus Stam Jako Sterrenburg en Wim van Krimpen
vervangt Haci Erdogan. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2 Vaststellen besluitenlijst presidiumvergadering 9 juni 2021
Besluit
De besluitenlijst van 9 juni 2021 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Regulier

3 Terugblik vorige raadsronde
Besluit
Er wordt teruggeblikt op de Algemene beschouwingen en de raadsvergadering
van 7 september. Over het algemeen goed verlopen. In de fracties wordt
aandacht gevraagd voor het beter benutten van de technische vragenronde
zodat in vergadering niet te veel op detail wordt ingegaan. 
De indeling van de zaal is niet optimaal (maar om echt corona-proof te kunnen
zitten nog wel noodzakelijk). 
Het stilstaan bij de actualiteit in het dorp door de burgemeester bij aanvang van
de vergadering en de uitgebreide toelichting werd zeer gewaardeerd.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor
de komende raadsronde vast.
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4 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Concept-agenda's van de Commissies Bestuur en Samenleving én Grondgebied
doorgenomen. Als voorzitters zijn beschikbaar: Haci Erdogan en Jaco Brand.
Wellicht komen er nog 2 bespreekpunten uit de collegevergadering van 14
september: Startnotitie Wvg en Raadsinformatiebrief Dijklint. Hierover vindt dan
afstemming plaats via de app. Planning BIO's doorgenomen. Presidium wil BIO
Waterkering graag naar voren halen, voorlopig ingepland op 14 oktober. Griffie
stemt af met Teamleider RO en Commissie Schutsluis. Voorstel om kennis te
maken met nieuwe vervoerder waterbus is akkoord. Griffie pakt dit verder
op.Voorraadagenda: presidium keek uit naar stuk rond terrein Kloos, Nic.
Beetsstraat en Participand, maar stukken schuiven steeds een maand op. Graag
aandacht hiervoor, waarbij presidium er vanuit gaat dat college en ambtelijk
apparaat de voorraadagenda scherp hebben en hier ook mee werken.De lijst
moties en toezeggingen heeft een update nodig. in het college zal deze een keer
worden doorgenomen. Lange Doorlopende lijst ingekomen stukken. Hierbij staat
ook de Memo rond ontwikkelingen in de Polderstraat (manege). Deze wordt als
bespreekstuk geagendeerd bij de Commissie Grondgebied. 

5 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
De stukken voor de komende raadsronde worden doorgenomen. Enkele zijn nog
niet beschikbaar. Hierover vindt nog afstemming plaats. Sommige stukken
worden redactioneel nog iets aangepast. Herziene versie gaat mee bij stukken
commissieronde. 

6 Overige voorstellen
Samenvatting besluit:
De aanvullende memo rond 5G is nog niet gereed. De inspreeksters ontvangen
bericht vanuit de griffie dat punt wordt opgeschoven naar oktober. 

Sluiting

7 Rondvraag
Besluit
Afscheid in raad 28 september: Teus Stam neemt afscheid als raadslid. Dit wordt
ingepland aan het begin van de vergadering. Daarna wordt zijn opvolger
benoemd. Dorien Zandvliet neemt deze avond ook afscheid. Dit wordt ingepland
aan het einde van de vergadering i.v.m. andere verplichtingen die zij aan het
begin van de avond heeft. De PvdA-fractie komt met een voordracht tot invulling
van de vacature. 

Vergaderschema 2022: concept-schema wordt besproken in de fracties en in
college. 

Werkgeverscommissie: Met het vertrek van Teus Stam ontstaat een vacature in
deze commissie. Jaco Brand stelt zich beschikbaar. Griffie maakt een
raadsvoorstel. In de commissie wordt het voorzitterschap verdeeld. 

Cursus Politiek Actief: komt te laat om nog kandidaten te werven voor komende
verkiezingen. Maar kan wel helpen bij enthousiasmeren van mensen. Gedacht
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wordt aan 3 avonden in oktober/november. Verdere invulling volgt. 

Raadsretraite: gesproken over invulling thema. Raad heeft behoefte aan
informeel contact. Inzoomen kan op raadscommunicatie cq verbinding met de
samenleving - hoe dit beter kan. Staat voorlopig laatste vrijdag van oktober voor
ingepland. 

Gevraagd wordt naar het interim-bestuur van de SWA. Bij wethouder Jongmans
zal stand van zaken nagevraagd worden (actie griffie). 

Tot slot gesproken over infovoorziening richting de verkiezingen. Komt veel mail
over binnen. 

8 Sluiting
Besluit
De voorzitters dankt allen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 22.30
uur. 
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